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KÖZMŰVELŐDÉSI BIZOTTSÁGA

JEGYZŐKÖNYVKészült a Közművelődési Bizottság 2022. augusztus 23-án a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.) megtartott ülésén.
Az ülés kezdetének időpontja: 9.06 óra
A jelenléti ív alapján jelen vannak:Dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök,Dr. Horváth Márk, Major Petra, Marksteinné Molnár Julianna, Papp Zoltán, a Bizottság képviselő tagjai,Bolyán András, Gerzson Sarolta, Kollátosz Fotisz Zsolt Ferenc, a Bizottság nem képviselő tagjai.
Tanácskozási joggal jelen vannak:Dr. Szabó Krisztián Hegedűs KárolyD. Kovács Róbert Antal Mustó Géza Zoltán Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber Tibor Dr. Ács Viktória Dr. Szüts Korinna Dr. Kappel Patrícia Ehrenberger Krisztina Kálmánná Szabó Judit

jegyzőaljegyzőpolgármesteralpolgármester alpolgármester alpolgármester alpolgármester a Jegyzői Titkárság vezetője a Jegyzői Főosztály vezetője a Jegyzői Főosztály Jogi Osztály részéről a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője a Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztály vezetőjeJógáné Szabados Henrietta a Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztály részérőlKovács Róbert tanácsnok
Meghívottak:Győrfíy László a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. ügyvezetőjeKuróczi Pál a Kocsis Sándor Sportközpont igazgatója
Az ülést vezeti: dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök.
Elnök: Megkérek mindenkit, hogy foglalja el a helyét. Színházi 5 percet megtartottuk. Szerbusztok. Köszönöm szépen Attila. Megkérek mindenkit, hogy jelentkezzen be. Megkezdenénk az augusztusi Közművelődési Bizottságunk ülését. Remélem mindenkinek jól telt a nyár. Most visszatérünk a dolgos hétköznapokba. Megállapítom, hogy a Bizottság 7 jelenlévő, 2 hiányzóval határozatképes. Ülésünk nyilvános, az ülésről hangfelvétel készül. Jegyzőkönyvvezető Tibold Zsanett. Üdvözlöm Alpolgármester urat, Polgármester urat. A napirendi pontokkal kapcsolatosan hozzám nem
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érkezett sorrendmódosításra, levételre, felvételre irányuló kérelem. Jegyző úr jelentkezett ez ügyben, úgyhogy megadom a szót Jegyző úrnak. Parancsolj Krisztián.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Annyit szeretnék csak napirend előtt elmondani, illetve kérni a tisztelt bizottsági tagoktól - jelzem egyúttal, hogy amit már régóta ígérünk, hogy az elavult FTP szerver helyett egy új informatikai rendszert állítunk üzembe, amely az előterjesztések kezelését majd jobbá, gördülékenyebbé teszi, ez a rendszer ez elkészült, jövő hónaptól már tervezzük élesben bevezetni, ezért arra szeretném kérni a bizottsági tagokat -, hogy az ülések után legyenek kedvesek majd Juhász Attila kollegámtól segítséget kérni a tekintetben, hogy a számítógépén mindenkinek ez a SharePoint hozzáférés beállításra kerülhessen, és akkor a következő hónapban már ezen keresztül tudja mindenki elérni - remélhetőleg problémamentesen - az előterjesztéseket. Köszönöm.
Elnök: Köszönjük szépen Jegyző úrnak a kiegészítést. Ez nagy öröm mindenki számára, mert voltak hiányos foltok. Mondjuk én, mint bizottsági elnök, én megkapom papíron, úgyhogy még ebből tudok dolgozni. Jó, tehát úgy látom, hogy sorrendmódosításra, levételre, felvételre nincsen igény. Jó, köszönöm, akkor kérem, hogy a kiküldött meghívó szerint fogadjuk el a napirendi pontjainkat. A szavazást indítom.A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el napirendjét 
[106/2022. (VIII. 23.)]:1. A „Kőbánya számít Rád" szociális alapú tanulmányi ösztöndíj iránti pályázat elbírálása (345. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester2. A SOCCA-Kispályás Magyar Labdarúgó Sportszövetséggel együttműködési megállapodás megkötése (381. számú előterjesztés)Előterjesztő: ' Radványi Gábor alpolgármester3. A Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS M.K. Kulturális-Szabadidő Egyesület támogatása (382. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester4. A 2021/2022. nevelési év óvodai beszámolói (338. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester5. A kőbányai sportegyesületek 2022. évi sportcélú támogatására kiírt pályázat elbírálása (369. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester6. A helyi nemzetiségi önkormányzatok 2022. évi támogatásáról szóló pályázati felhívás (353. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester7. A Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott kőbányai általános iskolák diáksport egyesületeinek és iskolai sportköreinek eredményességi támogatása (354. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 2



8. A PODIART Sportegyesület támogatásának elszámolása (341. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester9. A 2022. évi kulturális és művészeti pályázat elbírálása (360. számú előterjesztés) Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester
Elnök: Megállapítom, hogy 7 igen egyhangú szavazattal elfogadta a Bizottság a napirendi pontjait. Köszönöm.

1. napirendi pont:
A „Kőbánya számít Rád" szociális alapú tanulmányi ösztöndíj iránti pályázat elbírálása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Első napirendi pontunk a „Kőbánya számít Rád" szociális alapú tanulmányi ösztöndíj iránti pályázat elbírálása, 345. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Ez a pályázat, ami szociális alapon biztosít a kőbányai lakcímmel rendelkező középiskolásoknak 10 000 Ft-ot, illetőleg az általános iskolásoknak 5000 Ft-ot, akik a pályázaton részt vesznek, a pályázati feltételeknek megfelelnek. Ettől függetlenül azért a Kőbányai Önkormányzat most azért minden kőbányai lakcímmel rendelkező diáknak biztosít 8000 Ft-os tanulmányi, iskolakezdéshez egy összeget. De itt korábbi években is felmerült az a tendencia, vagyis az elmúlt években, hogy itt az összeghatároknál módosítani kellene. Ennek a módosítása megtörtént kezdeményezésemre, a 100 000 Ft nettó jövedelemre, de úgy látszik, hogy a pályázati feltételeknek, vagy valamilyen okból kifolyólag nem pályáznak, vagy nem szeretnék ezt igénybe venni. Egyre kevesebb tanuló veszi ezt igénybe. Ebben az esztendőben 38 fő, összesen 40 fő adta be a pályázatát, abból 2 főnek nem fogadtuk el a pályázatát, vagy határidőn túl érkezett vagy hiányosan. 20 db általános iskolás és 18 fő középiskolásnak lett most elfogadva ez a pályázata. Itt egy 4,5 millió Ft-os keretösszeg állt rendelkezésre, amit az első félévben 1 425 000 Ft-ot költöttünk erre és most 2 675 000 Ft állt rendelkezésre. De úgy gondolom, hogy a jövőre való tekintettel ezt a pályázati formát meg kell tartani - én úgy gondolom -, de szükséges módosítani, tehát bizonyos paramétereinek módosítása szükségeltetik. Úgyhogy most itt ettől a pályázattól függetlenül, ami természetesen erre a következő félévre szól, tehát ez a következő tanév szeptemberétől, 2022. szeptembertől 2023 januárjáig terjedő időszakra szól. A következő időszakra pedig én javasolnám - így előrevetőleg a bizottság tagjainak is, hogy ezt egyeztessük és beszéljünk erről hogy a mindenkori minimálbérhez kötném itt igazából, annak is a nettó jövedelméhez, tehát a mostani 100 000 nettó jövedelméhez én egy javaslatot tennék a következőre, amikor ennek a módosítását eszközölnénk egy 133 000 Ft-os módosításra javasolnám ezt, a mostani minimálbérhez. És az 5 000 Ft-ot is már úgy gondolom, hogy azért a mostani megemelkedett árak mellett egy kicsit kevés, tehát ezt egy 7000 Ft-os összegre javasolnám majd, és a 10 000 Ft-ot pedig 12 000-re. De ez most csak egy ilyen javaslat, tehát itt a zárójelet be is zárnám ezzel kapcsolatban. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdés, észrevétel ezzel kapcsolatosan? Radványi Gábor alpolgármester úrnak megadom a szót.
Radványi Gábor: Igen, tegnap frakcióvezetői értekezleten én is felvetettem ugyanezeket a problémákat és abban maradtunk, hogy ez az utolsó olyan eset, amikor még ezen rendelet alapján ilyen számok mellett - az 5, illetve a 10 000 Ft-os támogatási összeg mellett, illetve a jövedelemhatárokat is újra kell gondolni - tehát mindenképpen azt szeretnénk, hogy egy rendeletmódosítás bekövetkezzen a január-februárira. Most, amit Gábor javasoltál, azt egyelőre 3



módosító javaslatként szerintem nem kellene, ez csak a jövőre tekintve neked ez a véleményed, de ez egyeztetést igényelne még mindenképpen, csak ezt jelezzük, hogy akkor a rendeletet szeretnénk módosítani, és akkor a következőnél nem esnénk ebbe a hibába, hogy ugyanerről az 5, illetve 10 000, illetve ugyanilyen jövedelemhatárok mellett. Tehát kicsit ráncfelvarrásra szorul ez mindenképpen. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen Alpolgármester úrnak. Igen, tehát erről beszéltünk, de nem is módosító javaslatként mondtam, hanem ezt csak egy ötletképpen, tehát zárójelet megnyitva és zárójelet be is zártam, hogy a Bizottság és itt majd a Testület ezen gondolkozzon. Jó, köszönöm szépen. Úgy látom, hogy további kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal a „Kőbánya számít Rád” szociális alapú tanulmányi ösztöndíj iránti pályázat elbírálásáról szóló 345. számú előterjesztést támogatja 
[107/2022. (Vili. 23.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, az 1. napirendi pontot lezárom.
2. napirendi pont:

A SOCCA-Kispályás Magyar Labdarúgó Sportszövetséggel együttműködési megállapodás 
megkötése

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő napirendi pontunk a SOCCA-Kispályás Magyar Labdarúgó Sportszövetséggel együttműködési megállapodás megkötése, 381. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Alpolgármester úr nem kívánja kiegészíteni. Tehát itt a Kispályás Magyar Labdarúgó Sportszövetséggel egy nagyszabású rendezvény fog megtörténni. A Mázsa téren lesz szeptember 10. és 18. között, több, mint 40 országrészvételével történik meg. Úgy gondolom, hogy ez egy sportmarketing célját tekintetében, valamint a sport-és szabadidő eltöltésére egy kiváló alkalom nyílik, és Kőbányának pedig a marketingjét pedig ez növeli. Jó, úgy látom, hogy kérdés nincsen. Akkor kérem, hozzuk meg döntésünket. A szavazást indítom.A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal a SOCCA-Kispályás Magyar Labdarúgó Sportszövetséggel együttműködési megállapodás megkötéséről szóló 381. számú előterjesztést 
támogatja [108/2022. (VIII. 23.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm. A 2. napirendi pontot lezárom.
9.13- kor megérkezett az ülésterembe Dr. Horváth Márk, a Bizottság 8 fővel határozatképes.

Elnök: Megállapítom, hogy akkor most már 8 jelenlévő és 1 hiányzó mellett a Bizottság továbbra is határozatképes.
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3. napirendi pont:
A Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS M.K. Kulturális-Szabadidő Egyesület támogatása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Következő napirendi pontunk a Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS M.K. Kulturális-Szabadidő Egyesület támogatása, 382. számú előterjesztés, előterjesztő D. Kovács Róbert Antal polgármester úr. Nem kívánja kiegészíteni Polgármester úr, de Somlyódy Csaba alpolgármester úr szót kér. Parancsolj Csaba.
Somlyódy Csaba: Tisztelt Bizottság! Pusztán csak azért kérek szót, hogy megemlékezzem arról a dologról, hogy itt egy több mint 100 éves művelődési intézménynek a végnapjairól vagy felszámolásáról egyben történik, ezt segítjük. Nyilván azért azt tudni kell és azért azt szeretném elmondani, hogy ez a művelődési intézmény nem a 10. kerületi Önkormányzat fennhatósága alatt működik, tehát nem mi vagyunk a gazdák, hogyha úgy tetszik, nem mi vagyunk a felelősek ennek a tevékenységnek a végrehajtásáért, vagy a felszámolási eljárásért. Ugyanakkor azt gondolom, hogy nekünk mégis van egy erkölcsi felelősségünk, és most ennek teszünk eleget ezzel az anyaggal, hiszen ez egy mindig is Kőbányához köthető kulturális intézmény volt, aminek számos olyan tevékenysége volt, ami túlmutatott Kőbányán. Tessék csak a Törekvés Néptáncegyüttesre gondolni, ami szintén ugye több, mint 60 éves múltra tekint vissza és hát, ha lehet azt mondani, hogy nemzetközi hírű művészeti tevékenységet folytat, de a sporttól a sakk tevékenységtől a társastáncon keresztül olyan jellegű tevékenységek voltak, amik több ezer kőbányait érintettek. Ezért én jószívvel ajánlom a tisztelt Bizottság jóindulatába ezt az előterjesztést, hiszen azt gondolom, hogy nekünk erkölcsi kötelezettségünk segíteni azt a dolgot, hogy hát a lehető legzökkenőmentesebben - ha nem is fájdalommentesen -, de ez a folyamat le tudjon zajlódni. Még egy előterjesztés lesz természetesen, amikor azoknak a kötelező elemeknek a tárolására egy helyiséget biztosítunk majd egy másik előterjesztésben, ahol a törvényeknek megfelelően meg kell őrizni az adatokat. Amit el kell mondani, hogy az Önkormányzat megfelelően megpróbál segíteni ezen a téren az erejéhez képest, és a KÖSZI-ben egy részét a tevékenységnek, nevezetesen a népi tánc részének befogadja. Ahhoz is anyagilag hozzájárul, illetve a működéshez. Itt Igazgató úr, Ügyvezető igazgató úr éppen itt van a Körösi Művelődési Intézmény részéről, ahova a KOSZI tartozik, ők fogják ezentúl átvenni ezt a tévékénységet. Ennyire van lehetőségünk és ennyire van erőnk ebben a folyamatban. Bárcsak lenne többre, de azt hiszem, hogy ez sem a kötelező feladataink közé tartozik, inkább az erkölcsi kötelezettségeink közé. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen Alpolgármester úrnak a kiegészítést, de azért nem felszámoljuk még a Törekvést, tehát nem felszámolódik, hanem igazából elköltözik. Tehát az Önkormányzat biztosítja az elköltözést, maga a Néptáncegyüttesnek is, hogy tovább tudja a működését folytatni. A Néptáncegyüttest mondom, a Néptáncegyüttesnek. A Művelődési Háznak nem, de a Néptáncegyüttes, tehát továbbra, ami lényegében meghatározója volt, ami a kulturális része a Törekvésnek, amely kiemelkedő kulturális színfoltja, maga, ami vitte itt az egészet, az a Törekvés Néptáncegyüttes, amelynek azért az Önkormányzat biztosít lehetőséget a tovább élésre és a tovább működésre. Tehát a KÖSZI-ben biztosítjuk. Itt is, maga az előterjesztésben is az van, tehát egyrészt biztosít az Önkormányzat az elköltözésre 710 000 Ft-os összeget, valamint biztosítja az 5 000 000 Ft-os keretösszeget a működésére. És az előző években is, itt, mint ahogy itt a szerződésben is van a támogatási része, tehát az Egyesület egy 20 000 000 Ft-ot kapott, és maga a Törekvés KFT. pedig egy 6 000 000 Ft-os összeget. Tehát az Önkormányzat mindent megtesz annak érdekében, hogy tovább tudjon működni itt a Néptáncegyüttes és a Kulturális Szabadidő Egyesület. Megadnám a szót Papp Zoltán képviselő úrnak, parancsolj Zoltán. 5



Papp Zoiltán: Köszönöm a szót Elnök úr. Alpolgármester úr említette, hogy több, mint 100 éves Egyesületről van szó. Sajnos az a helyzet, hogy az épület is meglehetősen régi, több jelzés érkezett hozzám, hogy az épület állapota olyan, hogy jelen pillanatban az épület tetejéről potyognak cserepek, vakolat, üvegdarabok. Ugye, most jön az ősz, jönnek a szeles idők, sokszor a viharos szél betöri az ablakokat és szintén az utcára esnek. Jeleztem ezt természetesen a Városüzemeltetési osztályvezető asszony felé, aki pedig továbbította a Hatósági osztály felé. Bízom benne, hogy lesz, tehát mi a mi részünkről mindent megtettünk. Azt az információt kaptam, hogy mivel az nem hozzánk tartozik, ezért aki a felelős ezért, az a Kormányhivatal. Épp ezért arra kérem az igen tisztelt Bizottságnak tagjait, Elnök urat is, de Polgármester urat is, hogy - vagy akár Főépítész asszonyt, hogyha tud segíteni ebben -, hogy hassanak oda, hogy a Kormányhivatal mielőbb megcsinálja legalább olyan állapotra ezt az épületet, hogy ne kelljen attól félniük az arra járóknak, hogy a nyakukba esik a vakolat vagy üvegdarab. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen Képviselő úrnak a kiegészítést. Hát ez nagyon fontos is, amit Képviselő úr mondott, tehát az állagmegóvás és a balesetveszély. Tehát a veszély, vészelhárítás az nagyon fontos, ennek a megtétele, úgyhogy én is szorgalmazom azt, hogy ez minél hamarabb történjen meg. Nincsen, csak hát azt mondom, hogy ennek azért a, tehát az állagmegóvása azért fontos, az, hogy a Kormányhivatal minél hamarabb intézkedjen.
Marksteinné Molnár Julianna: Lendüljünk túl ezen.
Elnök: Jó, túllendülünk, persze, de hát azért ez fontos a balesetelhárítás. Nekünk nincs közünk, mint Önkormányzatnak. Jó, jelzést megtették, ennyi. Megadnám a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak, parancsolj.
Radványi Gábor: Zoli előző hozzászólását nem igazán tudtam értelmezni, mert nem feltétlenül erről az előterjesztésről szólt, hanem a Törekvés Művelődési Háznak a későbbi állagmegóvásáról, ami már nem a mi feladatunk, de értem az aggódást. Igazából, hogy miről is szól ez az előterjesztés - elnézést, egy kicsit felkészületlen voltam, mert kicsit későn jött és tegnap még nem tudtam letölteni, ma pedig itt a szerver, amit Krisztián is mondott, rakoncátlankodik -, de jól értelmezem? Arról szól, hogy meghatároztunk egy keretszámot, 5 000 000 Ft-ot, ebbe az 5 000 000 Ft-ba beletartozik - ezt csak azért, mert lehet, hogy Igazgató úr sem biztos, hogy tudja, hogy mi az, amiről most döntünk -, tehát az az 5 000 000 Ft, amit meghatároztunk, ennek van egy 700 valahány ezer Ft-os része, ami egy állványzatos, beépíthető szekrénynek az elkészítése, és az ezen kívüli maradék rész pedig az új raktárhelyiségüknek a rendbe tétele. Padloponozás, a 280 négyzetméternyi területnek, a raktárnak a megfelelőségének a biztosítására lenne és volt még egy olyan kérésük is, hogy az Egyesületnek, illetve a kft.-nek még egyfajta végkielégítést is szeretnének. A kérdésem az, hogy a fennmaradó összeg, az erre is fordítható? És úgy tudom, hogy megkértük őket, hogy mutassák be, hogy kiket és milyen módon szeretnének végkielégíteni. Tehát akkor ez az 5 000 000 Ft, ez ennyi és nem több, ennyit tudunk mi biztosítani, amit esetleg a későbbiekben végkielégítésre is felhasználhatnak? Kérdezem, nem tudom az előterjesztő, Tibi, vagy ki? Hogy akkor ezt így kell értelmezni? És illetve, hogyha megkapjuk azt, hogy kit és miért végkielégítenek, ami szerintem egyébként akár 100 éves az egyesület, akár 120 vagy 50 csak, akkor is nem az Önkormányzat feladata, feladatkörébe tartozik. Lehet respektálni azt, hogy régóta itt vannak, de azért ott lenne egy döntési lehetőségünk, hogy azokat a maradék összegből a végkielégítéseket jóváhagyjuk-e vagy nem. Mert én még ott várnék egy döntést a részünkről, hogy azt akkor megszavazzuk-e vagy nem. Köszönöm. 6



Elnök: Köszönjük szépen Alpolgármester úrnak a kiegészítést. Igen. Az 5 000 000 Ft-os keretösszeg arra lett biztosítva, hogy ez, miután ezt bemutatják, akkor utána az Önkormányzat biztosítja azt a lehetőséget, hogy ebből lesz fizetve. De Polgármester úr az előterjesztő. Szabó Krisztián jegyző úrnak megadnám a szót, parancsolj Krisztián.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm. Azt pontosan ezen a 710 000 Ft-os kérelmen kívül jelenleg nem tudjuk, hogy mi lenne az Egyesület igénye, hiszen látható, hogy a másik kérelemből, habár sok feladatot soroltak fel, de azt nem határozták meg, hogy ennek pontosan milyen költsége lenne. E között valóban vannak előre jelzett - és azóta is történt ilyen jelzés - személyügyi típusú kifizetések is és vannak közötte még dologi vagy felhalmozási típusú költések is. A javaslat azért keretösszegről szól, mert a Képviselő-testületnek a költségvetésben szükséges az előirányzatot létrehozni ahhoz, hogy felhalmozási célú támogatás is nyújtható legyen az Egyesületnek. Egyébként azt pedig feltételezte Polgármester úr az előterjesztés egyeztetés után történő összeállítása során, hogy nem kívánna a Képviselő-testület minden egyes tételről - akár néhány százezer forintról is - külön határozatot hozni, ami azért sem lenne célszerű, mert jelenleg egy augusztus 31-ei kiköltözési határideje van az Egyesületnek, és itt nyilván azokat a döntéseket, ami közvetlenül a kiköltözéshez kapcsolódik, gyorsan kellene meghozni, a konkrét támogatási aktusokat gyorsan kellene lebonyolítani és átutalni ezeket a forrásokat. Tehát az 5 000 000 Ft-os keretösszeg terhére Polgármester urat hatalmazná fel a képviselő-testületi határozat arra, hogy a keretösszegen belül az Egyesületnek a pontosan, tételesen meghatározott igényére ebből a keretösszegből megkösse a támogatási szerződést. Abban az esetben, hogyha itt 1 000 000 Ft fölött lenne egy támogatás, akkor ugye az SZMSZ alapján a Költségvetési Bizottságnak a támogatási szerződés tervezetét sajnos ebben az esetben is jóvá kell hagynia. Tehát hiába van meg a Testület előzetes döntése, ezt az SZMSZ rendelkezést nem tudjuk itt most kiváltani, vagy nem tudja a Képviselő-testület sem egyedi határozatban felülírni. És a követelmény pedig az, hogy az Egyesület mutassa be, hogy azok a tervezett kiadások, amelyekre a támogatást kéri, azok szükségesek és tételesen igazoltak, tehát nemcsak egy egyszerű - a támogatási rendszerben megszokott - előreátutalás és utólagos elszámolás történik, hanem már a támogatás megállapításakor is tételes költségjegyzék vagy egy pontos árajánlat alapján történik meg a támogatásnak a nyújtása. Természetesen, ha a Képviselő-testület úgy gondolja, hogy nem kíván ekkora keretösszeget biztosítani, vagy nagyobb keretösszeget kíván biztosítani, erről akár most, akár később is dönthet. Jelen helyzetben az volt az előzetes megegyezés tárgya, hogy - tekintettel arra, hogy egyébként az Egyesület azt a tevékenységét, a korábbi körben, amire eddig jelentős támogatást kapott az Önkormányzattól, nem folytatja, hiszen - nem tart fenn egy önálló Művelődési Házat és nem abban folytatja ezt a kiterjedt kulturális és művészeti tevékenységét, a költségeit is ehhez mérten jelentősen vissza kell szorítania. Tehát az a - emlékeim szerint - talán 26 000 000 Ft, amit az első félévre még a költségvetés tartalmazott, az ilyen mértékben nem folytatható a következő időszakban. Az Önkormányzat már nem finanszírozza teljes egészében az Egyesületnek a szervezeti kiadásait, hanem kifejezetten most az átmenetre javasolja az előterjesztés ezt az 5 000 000 Ft-ot biztosítani. Köszönöm.
Elnök: Köszönjük szépen Jegyző úrnak. Megadom a szót Papp Zoltán képviselő úrnak.
Papp Zoltán: Köszönöm a szót Elnök úr. Radványi alpolgármester úr hozzászólásához azt szeretném mondani, hogy talán szerénytelenség nélkül állíthatom, azért rendelkezem némi intelligenciával, tehát tisztában vagyok vele, hogy nem erről szólt ez az előterjesztés, de hát ez az előterjesztés szól a Törekvésről, azért a SOCCA-nál mégsem hozhattam szóba ezt a témát. Arra, 7



amit Weeber alpolgármester úr félhangosan mondott, miszerint semmi közünk hozzá, hát én úgy gondolom, hogy azért van közünk hozzá, ha másért nem azért, mert a kőbányai lakosok nyakába hullik a cserép és a vakolat és azt gondolom, hogy ez azért mégiscsak jelent valamit. Ha pedig nem lettem volna elég világos, mindössze annyi a kérésem, hogy vessék latba a formális vagy akár az informális kapcsolataikat is a Kormányhivatalnál. Köszönöm.
Elnök: Köszönjük szépen Papp Zoltán. Megadom a szót Weeber Tibor alpolgármester úrnak.
Weeber Tibor: Ez egy jelenleg kiürítendő épület, úgyhogy rövidesen építési terület lesz az egész, tehát az erős túlzás, hogy a kőbányaiak nyakába hullana a dolog, hiszen augusztusba el kell hagyniuk az épületet, akik ott vannak. Tehát üres az épület. Természetesen oda fogunk figyelni az épület állagára, hiszen a felújítás, ami egyébként 30 éve várat magára, mert arra soha nem volt pénz, az reményeink szerint, amikor ez az egész dolog elindul, meg fog történni. És nyilvánvaló, hogy addig is fognak figyelni. Tehát értem a dolgot, csak most ennek itt úgy éreztem, hogy nincs igazán helye. Helyes, hogy megtetted, megtetted ezt a jelzést, mi ezt. Hát csak a napirendhez volt viszonylag laza kapcsolódási pontja, de értem, értem így a dolgot.
Elnök: Köszönjük szépen Alpolgármester úrnak. Úgy látom, hogy további hozzászólás nincs a napirendi ponthoz, úgyhogy kérem hozzuk meg a döntésünket, a szavazást indítom.A Közművelődési Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS M.K. Kulturális-Szabadidő Egyesület támogatásáról szóló 382. számú előterjesztést támogatja 
[109/2022. (VIII. 23.)].

Elnök: Megállapítom, hogy 8 igen egyhangú szavazattal támogatja a Bizottság az előterjesztést. Köszönöm, a 3. napirendi pontot lezárom.
4. napirendi pont: 

A 2021/2022. nevelési év óvodai beszámolói 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő a negyedik, a 2021/2022. nevelési év óvodai beszámolója, 338. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Nem kívánja kiegészíteni alpolgármester úr. Tehát itt egy kötelező beszámolója van a nevelési évről maguknak az óvodáknak. Az Intézményvezetők el is küldték július 8-ig a fenntartó által összeállított szempontsor alapján a beszámolóikat. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdés, észrevétel? Tehát itt a személyi feltételek, tárgyi feltételek legfontosabb, szervezetfejlesztés, gyermekvédelem, intézményvezetői önértékelés. Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem, hozzuk meg a döntésünket, a szavazást indítom.
110/2022. (VIII. 23.) KMB határozat
a 2021/2022. nevelési év óvodai beszámolóiról(8 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a1. Kőbányai Aprók Háza Óvoda,2. Kőbányai Bóbita Óvoda,3. Kőbányai Csodafa Óvoda, 8



4. Kőbányai Csodapók Óvoda,5. Kőbányai Gépmadár Óvoda,6. Kőbányai Gesztenye Óvoda,7. Kőbányai Gézengúz Óvoda,8. Kőbányai Gyermekek Háza Óvoda,9. Kőbányai Gyöngyike Óvoda,10. Kőbányai Hárslevelű Óvoda,11. Kőbányai Kékvirág Óvoda,12. Kőbányai Kiskakas Óvoda,13. Kőbányai Mászóka Óvoda,14. Kőbányai Mocorgó Óvoda,15. Kőbányai Rece-fice Óvoda, valamint a16. Kőbányai Zsivaj Óvoda2021/2022. nevelési évről szóló beszámolóját elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az előterjesztést. A napirendi pontot lezárom. Köszönöm.

5. napirendi pont:
A kőbányai sportegyesületek 2022. évi sportcélú támogatására kiírt pályázat elbírálása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő az 5-ös, a kőbányai sportegyesületek 2022. évi sportcélú támogatására kiírt pályázat elbírálása. 369. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt egy 2 500 000 Ft-os keretösszeg állt rendelkezésre. Elnyerhető támogatás 250 000 Ft volt, 9 érvényes és 1 érvénytelen pályázat volt. Az érvénytelen pályázat azért, mert az előző évben még nem működött az Egyesület, így nem tudott pályázni, a beszámolóját nem tudta a bíróságnál beadni. Jó, úgy látom, hogy kérdés nincs, akkor a szavazást indítom.
111/2022. (VIII. 23.) KMB határozat
a kőbányai sportegyesületek 2022. évi sportcélú támogatására kiírt pályázat elbírálásáról (8 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága (a továbbiakban: Bizottság) megállapítja, hogy a kőbányai sportegyesületek 2022. évi sportcélú támogatására kiírt pályázati felhívásra beérkezett, az 1. mellékletben meghatározott pályázatok érvényesek, a Vinetum Ground Golf Sportegyesület pályázata érvénytelen.2. A Bizottság a kőbányai sportegyesületek 2022. évi sportcélú támogatására kiírt pályázat alapján az 1. mellékletben meghatározott sportszervezeteknek nyújt támogatást a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2021. évi költségvetési beszámolójáról, zárszámadásáról és pénzmaradványáról szóló 9/2022. (V. 20.) önkormányzati rendelet 16. melléklet 9. sora (Sportcélú támogatás tartaléka) terhére összesen 2 150 600 Ft összegben.3. A Bizottság felkéri a polgármestert a támogatási szerződések megkötésére, az előirányzatátcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedés megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 9A határozat 1. melléklete mindenben megegyező az előterjesztésben szereplővel.



Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a sportegyesületek pályázatának elbírálását. Köszönöm szépen. A napirendi pontot lezárom.
6. napirendi pont:

A helyi nemzetiségi önkormányzatok 2022. évi támogatásáról szóló pályázati felhívás 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő a 6-os, a helyi nemzetiségi önkormányzatok 2022. évi támogatásáról szóló pályázati felhívás, 353. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Tehát itt egy 1 040 000 Ft-os összeg volt a 2022. évben a kerületben működő nemzetiségi önkormányzatoknak és most egy külön pályázati formában szeptember 1. és december 31-éig történő időszakra történik egy összeg, amivel január 31-éig kell elszámolni egy 1,5 millió Ft-os összegrészre. Jó, úgy látom, hogy kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem, hozzuk meg a döntésünket. A szavazást indítom.
112/2022. (VIII. 23.) KMB határozat
a helyi nemzetiségi önkormányzatok 2022. évi támogatásáról szóló pályázati felhívásról (8 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága pályázatot ír ki a kőbányai székhelyű nemzetiségi önkormányzatok 2022. évi támogatására 1 500 000 forint összegben a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2021. évi költségvetési beszámolójáról, zárszámadásáról és pénzmaradványáról szóló 9/2022. (V. 20.) önkormányzati rendelet 16. melléklet 21. sora terhére.2. A Bizottság a helyi nemzetiségi önkormányzatok 2022. évi támogatásáról szóló pályázati felhívást az 1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja.3. A Bizottság felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjék a pályázati felhívás közzétételéről az Önkormányzat honlapján és a Kőbányai Hírekben.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője

1. melléklet a 112/2022. (Vili. 23.) KMB határozathoz

PÁLYÁZATI FELHÍVÁSBudapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat (a továbbiakban: Önkormányzat) pályázatot ír ki a helyi nemzetiségi önkormányzatok 2022. évi szakmai programjainak és a programokhoz kapcsolódó tárgyi eszközök beszerzésének támogatására.
1. A pályázat célja:A nemzetiségek
1. történelmi identitásának erősítése,
2. érdekeinek védelme,
3. nemzetiségi önazonossága megőrzésének elősegítése, hagyományainak, kulturális autonómiájának, szellemi értékeinek ápolása és megismertetése a kerületi lakossággal. 10



2. A pályázatra rendelkezésre álló keret: 1 500 000 Ft

3. A pályázat benyújtásának feltételei:

3.1. A pályázaton a kőbányai székhelyű helyi nemzetiségi önkormányzatok vehetnek részt.
3.2. Pályázni a nemzetiségi önkormányzat által a 2022. évben szervezett, a 4. pontban meghatározott nyilvános, bárki által látogatható programmal, valamint a programokhoz kapcsolódó tárgyi eszközök beszerzésére lehet, amely szerepel a nemzetiségi önkormányzat 2022. évi munkatervében. A tervezett program tartalma, időpontja lehetőség szerint illeszkedjen a kerületi eseményekhez, minél több társadalmi réteget érintsen, kapcsolódjon az adott nemzetiség hagyományaihoz és színvonalas módon valósuljon meg.
3.3. A pályázatot kizárólag a pályázati adatlap nyomtatványon lehet benyújtani, amelyen az alábbi adatokat kell kitölteni és az alább felsorolt iratokat kell csatolni:
3.3.1 a pályázó nemzetiségi önkormányzat és törvényes képviselőjének adatai, e-mail címe,
3.3.2 a bankszámlát vezető pénzintézet neve és a bankszámlaszáma, ahová a támogatás átutalását a pályázó kéri,
3.3.3 a program részletes leírása legfeljebb egy oldal terjedelemben, programterv és költségvetés bemutatása,
3.3.4 mellékelni kell a helyi nemzetiségi önkormányzat 2022. évi munkatervét,
3.3.5 amennyiben a pályázó 2022-ben már részesült az Önkormányzat által nyújtott támogatásban, ennek feltüntetése a támogatás célja és összege megjelölésével,
3.3.6 amennyiben a pályázó 2022-ben már részesült nem az Önkormányzat által nyújtott egyéb támogatásban, ennek feltüntetése a támogató személye, a pályázat célja és összege megjelölésével, 
3.3.7 a pályázó törvényes képviselőjének külön nyilatkozata a személyes adatainak pályázattal összefüggésben történő kezeléséről.3.4. Egy pályázó egy pályázatot nyújthat be. A pályázatban több program támogatása is kérhető.3.5. A támogatási időszak: 2022. szeptember 1. - 2022. december 31.
4. A pályázaton támogatásban részesíthető programok:

1) nemzetiségi hagyományőrző, kulturális, művészeti és hitéleti programok, rendezvények,
2) a nemzetiség helyi történetének, hagyományainak feltárásához, feldolgozásához, dokumentálásához szükséges, ezzel összefüggő előadások, kiállítások megrendezése,
3) a nemzetiségi hagyományok ápolása és a közösségi élet megerősítése érdekében szakkörök, tanfolyamok, tanulmányi kirándulások szervezése, szabadidős, oktatási, kulturális, művészeti és sporttevékenységek szervezése,
4) a nemzetiségi nyelv oktatásához hagyományőrző nyelvi klubfoglalkozások és szakkörök szervezése (elszámolható költség a szakkörvezető tanár díja, nyelvtanár oktatási díja, nyelvkönyv, szótár, cd, dvd lemezek stb.),
5) a nemzetiség nemzeti ünnepeinek, történelmi évfordulóinak, jelentősebb kulturális eseményeinek megünneplése,
6) a nemzetiségekkel kapcsolatos kiadványok, filmek készítése,
7) nemzetiségi irodalmi művek, hanganyagok (cd, dvd) előállítása és kiadása,
8) más településen élő nemzetiségi polgárokkal vagy az anyaország lakosaival bel-, és külföldi kapcsolattartó programok, rendezvények szervezése,
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9) testvérvárosi kapcsolatok szervezése, a már meglévő kapcsolatok erősítése céljából szervezett közös rendezvények, kulturális, művészeti, hagyományőrző, nemzetiségi hitéleti, nyelvi és sportprogramok,
10) a nemzetiségek beilleszkedését segítő programok.
5. A pályázat benyújtásának helye, módja és határideje:A pályázatokat 2022. szeptember 30-a (péntek) 12.00 óráig lehet benyújtani.
1. az e-Papír szolgáltatás igénybevételével a BP10KER hivatali kapu címre,
2. postai úton a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal (a továbbiakban: Hivatal) Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztályának címezve, az 1102 Budapest, Szent László tér 29. címen. Postai benyújtás esetén a pályázatnak a fenti határidőig meg kell érkeznie a Hivatalba.A pályázattal kapcsolatos bővebb felvilágosítás kérhető Jógáné Szabados Henrietta nemzetiségi referenstől a +36 1 4338 141-es telefonszámon vagy a JoganeHenrietta@kobanya.hu e-mail- címen. A pályázati adatlap igényelhető a fenti e-mail-címen, illetve letölthető az Önkormányzat honlapjáról (www.kobanya.hu). Az adatlap másolás útján sokszorosítható.
6. A pályázat elbírálásának menete:A Hivatal szükség esetén egy alkalommal hiánypótlási felhívást ad ki, a hiánypótlási határidő meghosszabbítására nincs lehetőség. A pályázati feltételeknek nem megfelelő pályázat érvénytelen.A pályázatokat a Közművelődési Bizottság 2022. októberi ülésén bírálja el. A Hivatal a döntést követően 2022. október 31-éige-mailben értesíti a pályázókat a pályázat eredményéről. A nyertes pályázóval az Önkormányzat támogatási szerződést köt.
7. Az elszámolás módja, határideje:A pályázatban csak a támogatási időszakot terhelő költségekre vonatkozó számlák, bizonylatok számolhatók el, amelyek kiállítási dátuma és teljesítési időpontja a támogatási időszakra esik, és amelyek pénzügyi teljesítése a támogatási határidő végéig megtörténik.A támogatással legkésőbb 2023. január 31-éig kell elszámolni. A pályázó a fel nem használt, vagy nem szabályosan felhasznált támogatási összeget köteles visszafizetni. A pályázó a támogatás lebonyolításában köteles a Hivatal feladatkörrel rendelkező szakterületével együttműködni, az ellenőrzési munkát a megfelelő dokumentumok, számlák, a megvalósítást igazoló okmányok, bizonylatok rendelkezésre bocsátásával elősegíteni.Budapest, 2022. augusztus „ " D. Kovács Róbert Antal polgármester
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen egyhangú szavazattal elfogadta az előterjesztést. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom.
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7. napirendi pont:
A Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott kőbányai általános iskolák diáksport 

egyesületeinek és iskolai sportköreinek eredményességi támogatása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármesterElnök: Következő a hatos, a Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott kőbányai általános iskolák - ja bocsáss meg, hetes, a hatost lezártam és a hetedik napirendi pont következik - diáksport egyesületeinek és iskolai sportköreinek eredményességi támogatása, 354. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Itt egy 2 000 000 Ft-os összeg áll rendelkezésre, itt a Diáksport, DSE-k és a Sportkörökre. Itt a megállapodás kizárólag a sportszervásárlásra történik. DSEK-nek történik, három esetben pedig a Harmat Általános Iskolában, a Kada Általános Iskolában és a Kertvárosi Általános Iskolában nem működik DSEK, ott pedig a Tankerülettel történik a megállapodás. Úgy látom, hogy kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem, hozzuk meg a döntésünket. A szavazást indítom.

113/2022. (VIII. 23.) KMB határozat
a Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott kőbányai általános iskolák diáksport 
egyesületeinek és iskolai sportköreinek eredményességi támogatásáról(8 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott kőbányai általános iskolákban működő diáksport egyesületek, valamint a Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére az 1. mellékletben meghatározottak szerint összesen 2 000 000 Ft eredményességi támogatást nyújt a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2021. évi költségvetési beszámolójáról, zárszámadásáról és pénzmaradványáról szóló 9/2022. (V. 20.) önkormányzati rendelet 16. melléklet 20. sora (Diáksport eredményességi támogatás tartaléka) terhére. A támogatást 2022. szeptember 1. napjától 2022. december 31. napjáig lehet felhasználni. A támogatással legkésőbb 2023. január 20. napjáig kell elszámolni.2. A Közművelődési Bizottság felkéri a polgármestert a támogatási szerződések megkötésére, az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedés megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője

1. melléklet a 113/2022. (Vili. 23.) KMB határozathozEREDMÉNYESSÉGI TÁMOGATÁS 2022A B
1. Támogatott diáksportszervezet Támogatási összeg (Ft)

2. Bem Diáksport Egyesület 145 000
3. Főnix Diáksport Egyesület 152 000 13



4. Harmat Diáksport Egyesület 100 000
5. Kelet-Pesti Tankerületi Központ Kőbányai Harmat Általános Iskola iskolai sportköre 165 000
6. Kelet-Pesti Tankerületi Központ Kőbányai Kada Mihály Általános Iskola iskolai sportköre 161 000
7. Kelet-Pesti Tankerületi Központ Kőbányai Kertvárosi Általános Iskola iskolai sportköre 302 000
8. MONTENSI Diáksport Egyesület 128 000
9. Szent László Diáksport Egyesület 328 000

10. Túri Diáksport Egyesület 269 000
11. Újhegy-Sibrik Diáksport Egyesület 250 000
12. Összesen: 2 000 000

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen egyhangú szavazattal elfogadta az előterjesztést. Köszönöm, a 2. napirendi pontot lezárom.
8. napirendi pont: 

A PODIART Sportegyesület támogatásának elszámolása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő a 8-as, a PODIART Sportegyesület támogatásának elszámolása, 341. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Itt egy 671 000 Ft-os működési célú támogatást biztosít az Önkormányzat, ez 2022. április 23-án, az Óhegy parkban, a Kőbányai Futónapra lett biztosítva, ahol 355 fő vett részt. Kicsit megcsúszva, de elfogadva. Úgy látom, kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem, hozzuk meg a döntésünket. A szavazást indítom.
114/2022. (VIII. 23.) KMB határozat
a PODIART Sportegyesület támogatásának elszámolásáról(8 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a PODIART Sportegyesület részére 2022. évben nyújtott 671000 forint összegű támogatás elszámolását elfogadja.
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Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen egyhangú szavazattal elfogadta az előterjesztést. Köszönöm. A 8. napirendi pontot lezárom.
9. napirendi pont: 

A 2022. évi kulturális és művészeti pályázat elbírálása 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Végül, de nem utolsó sorban pedig a 9-es, a 2022. évi kulturális és művészeti pályázat elbírálása, 360. számú előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr. Alpolgármester úr nem kívánja kiegészíteni. Megadnám a szót Marksteinné Molnár Julianna képviselő asszonynak, parancsolj.
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen a szót. Néztem a pályázatokat, és rendkívüli módon örülök neki, hogy ilyen sokan pályáztak. Ez viszont azt is jelenti, hogy a keret szűkös volt amiatt. A pályázók közül szinte senki sem érte el az általunk megszabott felső határt ugye, a pályázat kiírás szerint legfeljebb 100 000 Ft-ot kaphatnak a pályázók. Itt úgy látom, hogy döntő többségben nem érték el az 50 000 Ft-ot sem az elnyert pályázati összegek. Ezt most fájó szívvel tudomásul veszem, de elgondolásra javasolnám, hogy talán a keretösszeget meg kellene emelnünk, mert én méltatlanul - a leírt programokhoz és a művészeti tevékenységekhez viszonyítva ezeket az összegeket méltatlanul - alacsonynak látom. Úgyhogy a jövőben elgondolásra javasolnám azt, hogy ezt a keretösszeget emeljük meg, mert hál' Istennek Kőbánya kulturális élete felpezsdült. Talán ez a Covid utáni élénkülés is benne van a kalapban, de úgy látom, hogy ez a 43 pályázó nagyon értékes pályázatot nyújtott be és ahhoz képest szolidan díjazzuk. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen Képviselő asszonynak a kiegészítést. Igen, tehát 44 érvényes pályázat érkezett. Úgy gondolom, hogy évről-évre egyre többen pályáznak és egyre népszerűbb itt a művészeti, kulturális pályázat a kerületben. Tanúbizonyságot téve arról, hogy nagyon pezsdül Kőbánya kulturális és művészeti élete. Természetesen én is támogatom az összegnek a megemelését, de minél nagyobb támogatási összeget tudjunk biztosítani. Jó, úgy látom, észrevétel, kérdés nincsen, akkor kérem, hozzuk meg a döntésünket a támogatási pályázat elbírálásáról, a szavazást indítom. A szavazást indítom.
115/2022. (VIII. 23.) KMB határozat
a 2022. évi kulturális és művészeti pályázat elbírálásáról(8 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága megállapítja, hogy a 2022. évi kulturális és művészeti pályázati felhívásra beérkezett 43 pályázat érvényes, Danka Zoltán és Kuszenda Eszter pályázata érvénytelen.2. A Közművelődési Bizottság az 1. mellékletben foglaltak szerint támogatást nyújt az érvényes pályázatot benyújtó pályázók, illetve a megjelölt szervezetek részére a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: Költségvetési rendelet) 12. melléklet 20. sora terhére, összesen 2 000 000 Ft összegben.3. A Közművelődési Bizottság felkéri a polgármestert az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a Költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében szükséges intézkedések megtételére.
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4. A Közművelődési Bizottság felhatalmazza a polgármestert a 2. pont szerinti támogatási szerződések aláírására.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője
1. melléklet a 115/2022. (VIII. 23.) KMB határozathozA 2022. évi kulturális és művészeti támogatásokA B c1. Pályázó Támogatott 

szervezet
Támogatás összege

2. A Rockzenéért Egyesület A Rockzenéért Egyesület 55 000 Ft3. KiViSzl Színházi Műhely - Mihalik Dávid KiViSzl SzínháziMűhely 55 000 Ft
4. Kőbányai Képző- és Iparművészek Egyesülete (a továbbiakban: KKIE) KKIE 50 000 Ft5. Dr. Berek Lajos KKIE 55 000 Ft6. Gábor Béla KKIE 45 000 Ft7. Gál Magdolna Andrea KKIE 45 000 Ft8. Gulyás Katalin KKIE 45 000 Ft9. Horváth György KKIE 50 000 Ft10. Keller Diána KKIE 45 000 Ft11. Krausz Margit KKIE 45 000 Ft12. Orosz Ágoston KKIE 45 000 Ft13. Zsemlye Ildikó KKIE 45 000 Ft14. Zsila Sándor KKIE 45 000 Ft15. SPIRITUSZ Gyermek- és Ifjúsági Színházi Egyesület SPIRITUSZ Gyermek- és Ifjúsági Színházi Egyesület 45 000 Ft16. Antalóczy Máté - 35 000 Ft17. Árvái Henrietta - 45 000 Ft18. Biaskó-Fónagy Luca - 45 000 Ft19. Bokros László - 50 000 Ft20. Gross Stephan Hans - 45 000 Ft21. Kasza Krisztina - 45 000 Ft22. Kántor Lívia Mária - 45 000 Ft23. Kántor Nilla Emma - 45 000 Ft24. Kovács Aranka - 50 000 Ft25. Kovács Mária (Kovács Marietta) - 45 000 Ft26. Kovács Norbert - 55 000 Ft27. Ladányi Tiborné - 40 000 Ft28. Lám pert Gábor Patrik - 30 000 Ft 16



29. Lám pert Lilla - 35 000 Ft30. Lőrincz Tamás - 45 000 Ft31. Novak József (Kanizsa József) - 35 000 Ft32. Oszvald György - 50 000 Ft33. Pollák László - 55 000 Ft34. Preszl Éva - 45 000 Ft35. Ráskai Szabolcs - 50 000 Ft36. Renczés Balázs - 50 000 Ft37. Rónai Katalin - 30 000 Ft38. Sárréti Márton - 75 000 Ft39. Somogyi Ferenc - 45 000 Ft40. Szabó Ilona - 40 000 Ft41. Szabó Zsolt Gergő - 65 000 Ft42. Takács Dorottya - 50 000 Ft43. Veloz Nóra Ágnes - 40 000 Ft44. Vida Kamilla - 45 000 Ft45. Összesen: 2 000 000 Ft
Elnök: Megállapítom, hogy 8 igen egyhangú szavazattal elfogadtuk a pályázatokat, úgyhogy én köszönöm szépen a Bizottságnak. Megállapítom, hogy a 9. napirendi pontot lezárom. Megállapítom, hogy a Bizottság az elfogadott napirendi pontjait megtárgyalta. Köszönöm szépen a Bizottságnak. Felkérem Papp Zoltán képviselő urat, hogy közösen írjuk alá a jegyzőkönyvet. Köszönöm szépen a Bizottság tagjainak a részvételt! Az ülést 9.37órakor bezárom.K. m. f.

Törvényességi szempontból ellenjegyzem:
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)határozatok mellékleteírásban benyújtott módosító javaslatjegyző törvényességi észrevételeinterpellációtitkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyvfelszólalási jegy
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